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GENERALFORSAMLING 24.JULI 2011. 
   

    
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Regnskab for 2010 
4. Budget for 2011-2016. Fastsættelse af det årlige partsbidrag. Bestyrelsen foreslår     
    uændret partsbidrag.  
5. Valg til bestyrelsen. Gerd Stafanger går efter tur og er villig til genvalg.  
6. Valg  af 2 suppleanter til bestyrelsen. Nuværende er Peter Helm og Eva Brobjerg.                 
    Begge er villige til genvalg.  
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. Sonja Martensen-Larsen og Finn Munksnæs Øland      
    er villige til genvalg. 
8. Indkomne forslag fra medlemmerne. Der er ingen. 
    Generalforsamlingens kommentarer til de vedtægter, der blev vedtaget for 2 år siden, er   
    nu indskrevet. Samtidig er matrikelnumrene og lagets anlæg beskrevet i hhv. bilag 2 og   
    3 for at undgå, at vedtægterne skulle ændres, hver gang anlægget bliver renoveret ,   
    eller en grund blev udstykket. Kommunen har forhåndsgodkendt de udsendte  
    vedtægter, men denne lille ændring skal endeligt godkendes af generalforsamlingen. 
    9. Evt. 
 
Formanden byder velkommen og foreslår Hans Henrik Haume som dirigent. Han vælges 
og konstaterer generalforsamlingens lovlighed. 
 
Ad 2. Formanden henviser til den skriftlige beretning, som er udsendt med indkaldelsen. 
Med hensyn til trappenedførelser, der ønskes indbygget i skræntfodsikringen, bedes 
interesserede grundejere henvende sig til formanden inden 15. august 2011. 
Det oplyses, at bestyrelsen har mail-adresser på 27 ud af 77 medlemmer. De som har en 
mail-adresse, bedes indtrængende om at videregive den til bestyrelsen, hvis det ikke er 
sket. Medlemmer, der ikke har en sådan adresse, vil fortsat modtage meddelelser med 
fod-post trods besvær for bestyrelsen og udgift for laget. 
 
Jens Thorup Andersen og Lisbeth Makwarth spørger til det kuldsejlede, kommunale 
sandfodringsprojekt. Formanden svarer, at bestyrelsen ikke var enig om bedømmelsen af 
projektet. Man undlod derfor anbefalinger til medlemmerne. Afstemningen blandt de 
indbudte gav ikke flertal og byrådet har henlagt sagen. De faste anlægs nyttige funktion er 
ikke forbi og laget vil derfor fastholde sin hidtidige politik.  



Bent Korner spørger, om høfderne burde forlænges. Erik Biering svarer, at de er 
vedligeholdt i længden, og at yderligere forlængelse ikke kan anbefales. 
Per Bjarnholt ønsker oplyst besked om tidspunktet for næste arbejdsperiodes start. 
Biering svarer, at det muligvis kan blive årsskiftet 2011/12, hvis Kystdirektoratets 
godkendelse kommer nogenlunde hurtigt. 
  
Ad 3 og 4. Regnskab 2010, budget 2011-2016 og uændret bidrag, 1000 kr. årligt pr. part, 
godkendes. 
 
Ad 5. Gerd Stafanger genvælges. Hun bemærker, at Kjeld Birch er på valg 2012 og 
Svend-Erik Ulander i 2013, hvorefter sædvanlig valgrytme er genskabt.   
 
Ad 6. Begge kandidater genvælges. 
 
Ad 7. Begge kandidater genvælges. 
 
Ad 8. Generalforsamlingen godkender vedtægtsforslaget 
 
Ad 9.  Per Bjarnholt henstiller, at entreprenøren lægger stenene, så de ikke rokker eller 
vælter. Kirsten Hoverby oplyser, at Vandværket ofte kan hjælpe, hvis det kniber med 
oplysninger om medlemmers byadresse. 
 
 
Dirigenten konstaterer, at dagsordenen er udtømt, hvorefter formanden hæver mødet kl 
11.09 og takker forsamlingen og dirigenten.  
 
 
 
 
24-07-2011. Hans Henrik Haume                                   Frederik Teisen 

Dirigent                                                       Referent. 
 
 
 
 
 
 
 

Næste generalforsamling:  22. juli 2012 
 
 


